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Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 2. februar 2021 

Kl. 19.00 – 21.30 

Online 

Deltagere: 
Lene/Ole Kamp, Lisbeth Lausten Bang, Dorte Kvist Madsen, Sif Gjedde, Hanna Lund Petersen, 
Maria Fredberg, Jesper Pedersen, Britta Bønding, Glennie Papsø, Stine Andersen, Casper Due,  
Mai-Britt Nollin,  
Fraværende: Steffen Clausen 
 

1. Ingen sang  

2. Godkendelse af dagsorden og 
referat fra januar 

 Dagsorden og referat fra januar er godkendt  

3. Information fra børnehave, skole, 
SFO (30 min.)  
Herunder Covid-19-situationen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O) 

Børnehaven:  
Nye restriktioner omkring brug af mundbind i 
alle daginstitutioner. Alle forældre skal nu 
bruge mundbind, når de afleverer/henter børn 
i børnehaven. 
Undersøgelse omkring Covid-19 situationen 
blandt forældre og personale, hvad har vi lært 
af denne periode og er der noget, der skal 
fortsætte, når Covid-19 er faldet lidt til ro. Der 
er en enkelt familie som er udfordret af, at 
børnehavens åbningstid, når børnehave-
børnene ikke kan gå i ned i SFOen om 
eftermiddagen. 
18 skolebørn til sommer. 
Der skiftes lige nu indvendige skærme i 
ventilationen under vejledning af Steffen 
Clausen. 
Det er dejligt med forberedelsestid til 
personalet og ekstra ledelsestid til Hanna, 
hvilket giver øget arbejdsglæde og faglig 
tilfredshed” 
 
SFO:  
Børnene glæder sig til at komme tilbage igen. 
Det har været både hårdt og godt at være i 
nødpasning. Strukturen for dagene har været 
god og børnene har klaret det godt. Der har 
været 10-12 børn hver dag. 
I løbet af februar skal der vikardækkes for 
Astrid, som skal opereres i en hånd og 
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sygemeldes i 14 dage. Perioden er planlagt 
med kendte ansigter i SFOen. SFOen har også 
fået en ansigtsløftning og ligner nu mere en 
SFO. Der er styr på rengøring om 
eftermiddagen, som bliver ligesom før jul. 
 
Skolen:  
Nedlukningen har fungeret godt, men det har 
også været hårdt. Både for små og store. De 
små elever må komme i skole igen på mandag, 
hvilket giver nye skemaer fra mandag.  
 
Dejligt at der fortsat sker noget frivilligt 
arbejde på skolen trods nedlukning. Det nyeste 
er trappen op til scenen. 
Der er blevet sat vaske op over det hele. Prisen 
for vaskene er 80.000 kr. og skal skrives i 
budgettet.  

4. Mælk/Frugt ordning (10 min.) 
 
 
 
 
 
(O, B) 

Der foreslås at mælk og frugt-ordningen ikke 
genoptages, da der ofte er meget frugt og 
mælk tilbage. I løbet af corona-perioden har 
børnene ikke efterspurgt mælk og frugt.  
Beslutning: 
Mælk og frugt ordning genoptages ikke. Vi 
opfordrer til at børnene selv tager frugt med. 

5. Status på køb af børnehaven (20 
min.) 

 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Børnehavebørnene og personalet har fejret, at 
vi har købt bygningerne med en lille fest med 
kagemand. 
Der skal ikke tegnes en ejerskifte-forsikring, da 
vi er et erhverv og ikke en privat forsikrings-
tager.  
Flex-moduler har endnu ikke udbedret alle de 
ting, som er aftalt. Hanna er i kontakt med Dan 
Sand omkring udfordringerne. Vi har modtaget 
købsaftalen med underskrifter fra bestyrelsen 
og Dan Sand fra Flex-moduler. 

PAUSE (5 min.)  

6. Tilbygning til børnehaven (40 min.) 
 
 
 
 
 
 
 

Hanna har bedt Dan Sand/Flexmoduler om en 
total entreprise på hele tilbygning med 
udgravning og fundament. Desuden har hun 
bedt om et udspecificeret tilbud, hvor vi kan se 
hvilke priser, der er på de forskellige ønsker til 
tilbygningen.  
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(O, D) 

Når tilbygningen kommer skal der installeres 
et ABA-system i hele bygningen. Det er et krav 
fra brandmyndighederne.  
Vi afventer lige nu priserne fra Flexmoduler 
inden vi kan træffe den endelige og bedste 
beslutning. 
 Ifm. flytning af Lemming Hegnet, får vi en 
udgift forbundet med dette, da denne opgave 
skal varetages af professionelle (Lemming 
Hegn). Opgaven ift. flytning af fliserne, ønskes 
varetaget af forældre.  

7. Status på byggeri på Friskolen (10 
min.) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O,D) 

Byggeriet er blevet godkendt og vi må gerne 
tage det i brug nu.  
Trappen op til scenen er blevet bygget og den 
er virkelig flot.  
Håndvaskene er sat op og det fungerer rigtig 
godt. Der skal sættes en dørstopper op ved 
toiletterne i SFOen, så dør og vask ikke går i 
stykker. Britta spørger Morten om han kan 
sætte en dørstopper op. 
Jesper spørger Torben Vester omkring borde i 
værkstedet/Krea. Vi ønsker, at få sat bordene 
op, så det er klart efter vinterferien 

8. Generalforsamling (10 min.) 
 
 
 
 
 
 
 

(O, D, B) 

Generalforsamlingen skal være afholdt inden 
1.maj.  
Vi har nogle spørgsmål omkring det at afholde 
generalforsamling online f.eks. omkring 
afstemning. Lene/Ole undersøger sagen. 
Vi afholder generalforsamlingen online d. 25. 
marts. 
Ole kontakter Svend Åge omkring 
dirigentposten online. 

9. Gennemgang af alle udvalg (30 min.) 
Bus, Rengøring, og scene/drama udvalg (Mai-
Britt) 

 
 
Fonde, PR, Tombola, Lejrskole og Arrangement 
udvalg (Sif) 

- Cykelsponsorløb juni 2021 
 
Vedligeholdelses, Græsslåning, Legeplads og 
byggeudvalg (Jesper) 

- Ventilation i bålhytte 
 

Den nye rengøringsplan er lagt på 
hjemmesiden. Fra næste uge er det kun store 
og ældste-gruppen, der ikke skal gøres rent. 
Eftermiddags-rengøringspigerne tager 
kontaktflader i begge rum. 
Maria og Glennie har været i gang med at få 
styr på rengøringsdepotet. Der skal fjernes 
nogle hylder og vaskemaskine/tørretumbler 
skal sættes på plads.  
 
Cykels-sponsorløb 2021 
Fondsudvalget arbejder fortsat med at samle 
penge sammen til cykelbanen. Der overvejes 
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(O, D, B) 

alternative indsamlingsmuligheder, så det 
måske kan gå hurtigere med at samle penge 
ind. Lige nu er der ca. 165.000 kr. samlet ind til 
cykelbanen. 
Vi overvejer at ændre formatet af cykel-
sponsorløbet, så det f.eks. bliver virtuelt, 
cykelsponsorløb på afstand i løbet af 2021 
eller om det udsættes til 2022. Punktet tages 
op igen næste gang. Casper Due ønsker at 
være primus motor for ideer og organisering af 
det alternative cykelsponsorløb, og udstikker 
snarest en plan for løbet. 
 
PR-udvalg 
Udvalget arbejder på at få sat et nyt skilt op 
ved vejen og reklamer på bussen. De har også 
modtaget materialet til ”folder til nye 
forældre”.  
 
Listen over arbejdsopgaver fra arbejds-
lørdagen sidste år er klar og der skrives ud i 
ugebrevet igen, at de udvalg der ikke har 
været i gang i løbet af året, skal melde sig på. 
Listen sendes ud i ugebrevet og man skal 
melde sig på i løbet af en uge ellers får man 
tildelt en opgave. Jesper, Maria og Lisbeth 
fordeler opgaverne mellem forældrene.   
Ventilation i bålhytten er også en del af listen 
med arbejdsopgaver. 

10.  Evt.   20 års jubilæum 
Vi overvejer at holde jubilæum og indvielse af 
den nye bygning på samme tid.  
 
Der er et ønske om, at hele bestyrelsen bliver 
orienteret når der indgås aftaler mellem 
Lisbeth og Lene/Ole eller Hanna 

O = orientering 
D = drøftelse 
B = beslutning 
 
Kommende punkter til fremtidige møder: 
 

a) Marts: evaluering af uge 7 i SFOen 
b) Marts: Cykelsponsorløb 
c) Marts: 20 års jubilæum/rejsegilde/indvielse af nye bygning 
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d) Børnehavens tilbygning 
e) Midt forår/efterår: dato for hovedrengøring til jul og sommer 
f) Indfrielse af gældsbrev (jf. årsrapport s.22) 
g) Udvalg og kommissorier bl.a. nytænkning af tombola 

 
Punkt der skal være på dagsordenen hver gang: 

- Informationer fra børnehave, skole og SFO 

 

Kommende møder og arrangementer: 

d. 2. 3 – bestyrelsesmøde kl. 17 - revisor 


